
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 27.9.2018 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa OZ 

4. Voľba navrhovateľov uznesení 

5. Voľba overovateľov zápisnice 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Prerokovanie odpredaja pozemku na základe žiadosti pán Gontkovský 

8. Prerokovanie možnosti stavby včelína v školskej záhrade 

9. Prerokovanie možnosti odkúpenia pozemku rodina Hejnyšová 

10. Prerokovanie možnosti odkúpenia/nájmu pozemku par. č. 1069/1 

11. Zlúčenie hospodárskej činnosti (drobných prevádzok s obcou) 

12. Prerokovanie nájmu p. Ošková 

13. Príkaz na vykonanie inventarizácie 

14. Priestory lekáreň prenájom do 30.11. 

15. Informácia o kontrolnej činnosti 

16. Informácie o činnosti komisií 

17. Pripomienky a podnety občanov obce 

18. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

19. Záver 

 

 

 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Zasadnutie OZ otvoril o 17.10 privítaním všetkých prítomných starosta obce. Zasadnutia sa 

zúčastnilo 6 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  

 

Starosta upozornil poslancov, že zasadnutie OZ bude nahrávané. 
 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6      PROTI: 0                             ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v takom znení ako bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.40/2018 
Hlasovanie poslancov: 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

 

Za zapisovateľku OZ bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing.Eva 

Mišíková, p. Miroslav Mrva, JUDr. Vladimír Mojš   

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6      PROTI: 0                             ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 5 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Ing. Miroslava Garajová, p. Martin 

Zachar. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6      PROTI: 0                             ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Poslanci obdržali plnenie uznesení prostredníctvom mailovej pošty,  jeden poslanec 

v písomnej forme. Kontrola plnenia uznesení je prílohou č.1. 



 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č. 41/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 7 programu OZ 

Prerokovanie odpredaja pozemku na základe žiadosti pán Gontkovský 

 

Starosta – vyzval p. Mojša,  aby sa vyjadril k danému odpredaju, nakoľko zasadala komisia 

pre ekológiu a rozvoj. Následne nato však skonštatoval, že ide už o odpredaj pozemku, 

u ktorého zámer už bol vyvesený a preto by sa mali poslanci  dohodnúť na sume za akú sa  

ide pozemok odpredať.  

P. Garajová - za akú cenu sa odpredávalo predtým? Za 23 €? 

Starosta - jedná sa o oplotený majetok, ktorý majú žiadatelia dlhodobo v nájme. Je na 

poslancoch ako sa rozhodnú. Predtým sa odpredávalo za 2 až 5 €, len pri odpredaji 

zastavaného pozemku  garážami za 20 €. Starosta poprosil p. Mojša, aby povedal o koľko m2 

sa jedná.  

P. Mojš - jedná sa o 8 m2, čo potvrdili aj ostatní poslanci. 

P. Zachar - jedná sa o 8m2, dajme to za 5 € za m2. 

P. Mrva - dajme strednú cestu 2,53 za m2. 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie za návrh p. poslanca Zachara.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5      PROTI: 1                             ZDRŽALI: 0 

 

Z dôvodu, že bol návrh p. poslanca Zachara schválený 2/3 väčšinou prítomných poslancov, o 

návrhu p. poslanca Mrvu sa nehlasovalo. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia na odpredaj pozemku pánovi Gontkovskému za 

sumu, ktorú navrhol p. poslanec Zachar. 

Bolo prijaté uznesenie č.42/2018  
Hlasovanie: 5/za/ - 0/zdržal sa/ - 1/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

Odpredaj pozemku nebol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Z tohto dôvodu starosta 

doporučuje  p. Gontkovskému podať si novú žiadosť.   

P. Mojš - akceptujem hlasovanie poslancov. 

P. Bočeková - o návrhu sa môže opätovne rozprávať na konci zasadnutia.  

Starosta - žiadosť nebolo schválená, viac sa s ňou nebudeme zaoberať. 

 

K bodu 8 programu OZ 

Prerokovanie možnosti stavby včelína v školskej záhrade 

 

Starosta – poprosil p. Mojš o výsledok z komisie k stavbe včelína v školskej záhrade. 

P. Mojš - včera sme mali zasadnutie a  na tomto sa prerokovávala žiadosť, kde v rámci 

projektu medová záhrada plánuje Občianske združenie Slnkotvor v tomto roku výstavbu 

včelína, ktorý chce umiestniť v školskej záhrade (vedľa školských včiel), na obecnom 

pozemku č. 1105/2 a 1105/1. Včelín je určený na verejnoprospešné účely, okrem funkcie 

opeľovacej a medonosnej, chcú, aby slúžil ako ekoučebňa v prírode pre širokú verejnosť – 



bude tam presklený priestor, aby ľudia videli ako žijú včely priamo v úli, plánujú tam mať 

relaxačný priestor nad úľmi a tiež zariadenia na vdychovanie úľového vzduchu, čo sú tradičné 

terapie, ktoré odpradávna využívali pri včelách naši predkovia. Komisia odporúča OZ 

postavenie včelína ako stavbu dočasnú a nie ako trvalú. 

Starosta - rozprával sa s p. Mihokovou a s p. Mihokom. Bude to stavba dočasná. Do zmluvy 

zakotviť niečo, že ak obec bude mať záujem stavať na týchto pozemkoch, včelín bude 

potrebné premiestniť. Včelín bude naozaj z dreva a rozoberateľný. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 43/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 9 programu OZ 

Prerokovanie možnosti odkúpenia pozemku rodina Hejnyšová 

 

Starosta - požiadal p. poslanca  Mojša o informáciu. 

P. Mojš – komisia obdržala žiadosť o odkúpenie pozemku definovaného ako ostatná plocha 

o približnej výmere 125 m2, pred domom na ulici Krivý kút 121 a 122 vo vlastníctve Antona 

Hejnyša a Márie Hejnyšovej (jedná sa o parcely 480/5, 481/5, 486). Upozornil, že menovaní 

akceptujú ťarchu pre plynovod a kanalizáciu, poskytnú prístup pre vlastníka príslušných 

inžinierskych sietí v prípade poruchy alebo opravy, čo je samozrejmé aj zo zákona, vecné 

bremeno musí byť akceptované. Čo sa týka tejto žiadosti, komisia prerokovala túto žiadosť a 

prijala takýto záver. Komisia neodporúča OZ schváliť odpredaj tohto pozemku  a to z dôvodu, 

že sú tam E KN-kové pozemky E KN 384, 385, 386, 388, 371/1, ktoré treba ešte vysporiadať, 

lebo ak by tieto pozemky neboli vysporiadané, predajom uvedeného pozemku by sa zamedzil 

prístup k daným pozemkom. Ak budú následne tieto veci vysporiadané, potom podľa jeho 

názoru a názoru komisie, OZ sa môže zaoberať schvaľovaním odpredaja pozemku. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č. 44/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 10 programu OZ 

Prerokovanie možnosti odkúpenia/nájmu pozemku par. č. 1069/1 

 

Starosta - o tejto parcele komisia rokovala už viac krát, čo potvrdil aj p. Mojš, ako predseda 

komisie pre ekológiu a rozvoj. 

P. Mojš - obdržali sme opätovne, musím povedať, žiadosť na dlhodobý prenájom uvedeného 

pozemku, ale zároveň sme obdržali žiadosť o odkúpenie pozemku tohto parcelného čísla 

1069/1. O odkúpenie požiadali p. Lepold Bursa a P. Anna Jánošová a v žiadosti uvádzajú, že 

vzhľadom na to, že sú vlastníkmi pozemku s parc. číslom 1089 v katastrálnom území obce  

Lúčky, ktorý nadväzuje na pozemok s parc. číslom 1069/1, ktorého vlastníkom je obec Lúčky, 

žiadajú o odkúpenie pozemku parc. číslom 1069/1. Keďže aj na ostatnom rokovaní OZ sme 

práve mali ďalšiu žiadosť o odkúpenie daného pozemku a OZ vtedy rozhodlo, vzhľadom na 



to, že žiadosť p. Bursu a p. Jánošovej bola uplatnená ale nebola dotiahnutá do konca, tak, že 

odporučilo vysporiadať sa s tými žiadosťami, ktoré boli dané. Teraz sme na základe tohto 

rokovali a komisia prijala takýto záver. Komisia  odporúča OZ schváliť odpredaj pozemku 

parc. č. 1069/1 v k.ú. Kalameny do spolupodielového vlastníctva Leopoldovi Bursovi a Anne 

Jánošovej, obidvom po jednej polovici. Pozerali sme sa na to komplexne, vzhľadom na to, že 

ten prístup je tam a ako náhle by chceli mať vytvorený z tejto parcely stavebný pozemok, aby 

mali k nemu prístup. 

Starosta - požiadal poslancov o dovolenie pre vstup prísediacich p. Fliegu a p. Fliegovú do 

rokovania OZ a dal o tom hlasovať. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6      PROTI: 0                             ZDRŽALI: 0 

 

P. Fliegová - p. Mojš môžeme sa opýtať aj mi na určité veci? 

P. Fliega - p. Mojš teraz ste rokovali o tom, že pri p. Hejnyšovi sú nevysporiadané pozemky. 

Aj tu je pozemok v pozemkovom fonde par.č. 1122/60. Ako im to môžete odpredať, keď mi 

sme tiež odkupovali pozemok a museli sme sa vysporiadať s pozemkovým fondom. Môžeme 

vám to ukázať, je to tu. 

 P. Mojš - v poriadku, ja hovorím, že mi sme pristúpili k tejto žiadosti, tak ako nám bola 

predložená. Ja som to nevedel overiť. 

Starosta – ukázal Fliegovcom o ktorom pozemku komisia jednala.  

Fliegovci – názorne ukázali, na kópii z katastrálnej mapy, pozemok vo vlastníctve 

pozemkového fondu. 

Bočeková - je takáto situácia, máme dvoch záujemcov o jeden pozemkov. Tak ho 

nepredávajme priamo, ale predávajme ho za najvyššiu ponuku. 

Zachar - čo sme obdržali papiere od OcÚ tam tento pozemok nie je. 

P. Mojš - mi sme rokovali podľa tohto plánu, tu ten pozemok nie je. K žiadosti sme 

pristupovali seriózne. 

Starosta - pozrel do máp cez aplikáciu a zistil, že uvedená parcela je tam. 

Fliegová - seriózne by sa chcela spýtať, keď sme sa 10 rokov o tento pozemok starali, prečo 

sa  ani jeden žiadateľ nezaujímal o ich majetok. Za 10  rokov sa o to nik nestaral, len mi  a to 

na vlastné náklady. Keby sme sa o to nestarali boli by sme ako v pralese. Ak sa im to odpredá, 

kto sa bude o to starať? Podľa VZN sa majú o to starať. Kde sa budem sťažovať, stále budem 

písať na OcÚ, aby sa majitelia starali o pozemok? 

P. Mojš - mali by sa starať. 

P. Bočeková - myslím si a, že ak máme dvoch záujemcov ten návrh treba dať... 

P. Mojš – nie, teraz nemôžeme dávať. Samozrejme my riešime jedného. Ak je problém ten na 

ktorý nás upozornili, preveríme ho a musíme to doriešiť. Ak parcela je scelená, odpredá sa to 

tým, ktorí žiadajú, tým za ktorými je uvedený pozemkom. Taktiež sa vyhovelo vám,  že ste  

mali stavebný pozemok. Pristupovali sme k tomu seriózne, nie z pohľadu, či sa to kosí alebo 

nie,  to je druhá vec. Áno malo by sa to kosiť, mali by sa o to starať a do toho môže vstúpiť aj 

obec, nakoľko obec takéto VZN má. 

Starosta - je to scelené do jednej parcely 3089/1, s tým, že parcela 1122/60 nie je 

vysporiadaná, treba zistiť majiteľa respektíve či nie je v správe pozemkového fondu. Čiže 



odporúčanie komisie bolo odpredať pozemok, ale samozrejme do toho uznesenia dať to, že 

odpredaj bude  možný až po vysporiadaní tejto parcely.  

Bočeková - nedávajme to do uznesenia, dajme to len do zápisnice. 

Starosta – dobre, dajme to len do zápisnice, s tým, že zastupiteľstvo bude o tom hlasovať. 

Dajme to radšej do uznesenia. 

P. Bočeková - uznesenie môže byť len voči obci. 

P. Mojš - do uznesenia dáme, že neodporúčame odpredaj, z dôvodu, že sme zistili 

nevysporiadaný pozemok v 1/1 vo vlastníctve slovenského pozemkového fondu. 

Fliegovci - môžeme sa o to starať aj naďalej? Aby sme nechodili po cudzom pozemku.  

P. Mojš – samozrejme, ak je to ich pozemok keď oni vstúpia do toho budete mať problém, ak 

je obecný, obec sa má o to starať. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.45/2018 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 11 programu OZ 

Zlúčenie hospodárskej činnosti (drobných prevádzok s obcou) 

 

Starosta - boríme sa s tým 4 roky. Hospodárska činnosť pri obci je riadená obcou a je jej 

súčasťou, sprehľadnila by sa práca i fakturácie a  z toho dôvodu zlúčenie hospodárskej 

činnosti považujeme momentálne za najlepšie riešenie. Zároveň by došlo k zlúčeniu všetkých 

zamestnancov pod obec.  

P. Bočeková - malo to byť už dávno urobené. Mali sme mať pripravenú novú organizačnú 

štruktúru, mali sme mať vypracované činnosti kto čo robí a podľa toho by sme zistili, či nám 

treba toľko pracovníkov, koľko bolo pod DP, začleniť pod obec. Už pred dvoma rokmi som 

na to upozorňovala. 

P. Zachar - ale mi sme to nemohli zlúčiť. Či ako to bolo? 

Starosta - stále som nepochopil na čo táto hospodárska činnosť vznikala, keď táto činnosť 

mohla byť aj pod obcou a pre fyzické i právnické osoby sa mohli  poskytovať služby cez 

krátkodobý nájom. 

P. Mojš -  logiku pomenovania ako to má, z toho dôvodu, že to riešime už 4 roky. Už minule 

sme hovorili, že s tým treba niečo robiť. Na druhej strane, nemôžem ja dnes súhlasiť s tým, že  

idem zodvihnúť ruku „za“, len takto že si povieme, že sa to ide zlúčiť. Súhlasím, ale berme na 

vedomie, že starosta dal informáciu o zlúčení DP s obcou na základe niečoho. Ale ja by som 

odporučil, keď máme  rozhodnúť seriózne, aby sa pripravila analýza a aký to bude mať dopad 

z pohľadu počtov, ekonomiky služieb a tak ďalej a na nasledujúcom zastupiteľstve to 

dostaneme a môžeme rozhodnúť. Ja som za takýto postup, lebo fakt, dnes si povedať len tak 

všeobecne môže to byť, nemusí to byť. Ja som za takéto uznesenie. 

P. Zachar - samozrejme, veď aj v podnikaní sa to tak robí. Keď sa ide zlúčiť firma, tak tá čo 

ju kupuje dá si tiež urobiť analýzu a všetko. 

P. Mrva - ale prakticky DP, keď to tak nazývame, takisto sa všetko robilo pod hlavičkou 

obecného úradu. 

Starosta- veď aj to je obec. Aj podnikateľská činnosť je pod obcou. Službu, ktorú ti vykonajú 

DP ti nebudú fakturovať DP ale obec. 

Starosta – p. Mojš daj nejaký návrh na uznesenie. 



P. Mojš - starosta predložil OZ návrh informácie o zlúčenie  hospodárskej činnosti DP s 

obcou na základe prípravy rozpočtu. OZ to zobralo na vedomie a žiadame o predloženie  

analýzy, aby sme sa mohli rozhodnúť o tom,  ako to urobíme a všetko nastavíme tak, aby sme 

spracovali analýzu výhod a nevýhod a jasne toto predložili a rozhodli. 

Starosta - dať to urobiť externe? 

P. Mojš - Ja by som do toho nešiel. Zadať úlohu ekonómkam obce. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.46/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 12 programu OZ 

Prerokovanie nájmu p. Ošková 

 

Starosta - máme žiadosť pani Oškovej? 

P. Bočeková - nie žiadosť tu nemám. Nájom pani Oškovej končil niekedy v júni. Bohužiaľ už 

sa nedá ponuka nájmu vyvesiť dopredu. Ja by som vám navrhla predĺžiť nájom od toho 

dátumu, kedy jej skončil nájom, aby spätne doplatila nájomné za dva mesiace, ktoré tam je. 

Žiadosť prišla 22.6.2018, zastupiteľstvo zasadalo 29.6.2018 čiže sa to nestihlo. Ona mala 

predlženú zmluvu do 31.7.2018. Novú zmluvu od 1.10.2018 a mesiace august, september 

doplatiť. Poprosila by som dať do uznesenia doplatiť dva mesiace, aby s tým nebol problém. 

Teraz už máme  na zmluvy tabuľku, termíny sú už ustriehnuteľné. 

Mojš - medzi 31.7.2018 a kým uzavrieme novú zmluvu vznikne vákuum, tam to nemáme ako 

vykryť. Právne tá zmluva neobstojí. P. Ošková dala žiadosť neskoro, ona urobila chybu. Keby 

to stihla mesiac predtým rozhodli by sme o predĺžení. Ona žiadala o predĺženie na konci 

zmluvného obdobia, zastupiteľstvo to už nemohlo prerokovať, čiže p. Ošková to nestihla. 

Žiadosť prišla 22.6.2018, zasadnutie OZ bolo 29.6.2018, reálne sme túto žiadosť mohli 

prerokovať. 

P. Mišíková - keď sa to tak vezme z jej strany to nebola chyba, ona to dala v lehote, keď mala 

ešte zmluvu platnú. 

P. Mojš - teraz bude problém vysvetliť to p. Oškovej. 

Starosta - neviem kedy sa to mne dostalo so rúk, lebo 7 dní pred zastupiteľstvom musím dať 

poslancom do rúk materiály, nemôžem tak urobiť 3 dni pre zasadnutím OZ. 

P. Mojš - hľadám reálne zdôvodnenie pre p. Oškovú - žiadosť si dala v termíne pred 

ukončením zmluvy. Keďže však zastupiteľstvo zasadalo 29.6.2018 a vnútorne má stanové 

pravidlá, že materiály, ktoré sú predmetom rokovania majú byť zasielané 7 dní pred 

zasadnutím obecného zastupiteľstva, jej  žiadosť nemohla byť prerokovaná na OZ. Je 

potrebné jej vysvetliť, že žiadosť si mala dať skôr. Ak sú dané pravidlá pre zasadnutie OZ, p. 

Ošková sa musí s tým zmieriť. Zmluva p. Oškovej skončila a mi musíme uzatvoriť novú. 

Predlžovať pôvodnú zmluvu nejdeme, ale ideme teda uzatvoriť novú a teraz nastane vákuum. 

Ak ideme uzatvoriť zmluvu od 1.10.2018, čo už nestihneme, tak to môže byť až po schválení 

na nasledujúcom zastupiteľstve, alebo starosta zvolá mimoriadne zastupiteľstvo. Aj tak 

nemáme vykryté dva, alebo tri mesiace, ktoré tam p. Ošková je, lebo nemá zmluvu. Hľadajme 

teda riešenie. P. Oškovej dajme na 2 alebo 3 mesiace prenájom, čo právne obstojí a následne 

nech si dá žiadosť na uzatvorenie novej zmluvy. 

Starosta - zistí aké sú možnosti v tejto veci u právničky.  Podajte návrh na uznesenie. 

P. Garajová - tak to urobme cez ten prenájom a potom sa uzatvorí nová zmluva. 

Bočeková - dobre sa to dá takto p. Oškovej vysvetliť, nájom sa skončil to a nestihol sa 

schváliť nový. 



Starosta - v poriadku. Treba nájsť kompromis aj pre toho človeka, aj aby to obstálo tak ako to 

má byť na zastupiteľstve. 

Mojš - doporučil by som,  aby to bolo vykryté, na základe tohto oznámiť p. Oškovej, že 

zmluva skončila, nech si dá ihneď žiadosť od skončenia zmluvy o prenájom na obec a na 

základe toho obec bude schvaľovať prenájom a teraz je otázka či to bude na 2 mesiace, 3 

mesiace. Možno p. Ošková nebude mať záujem o novú zmluvu a zbytočne sa jej budeme 

dávať prenájom. 

Starosta - dajme jej prenájom do konca roka. Prenájom sa dá zastaviť a dáme jej novú 

zmluvu. 

P. Mišíková - zase si bude musieť dať p. Ošková žiadosť o prenájom? Starosta a poslanci jej 

toto potvrdili. P. Mišíková - takže zase týmto zastupiteľstvom nič neporiešime. 

P. Bočeková -   zmluva predĺžená do júla. Kontrolórka navrhuje novú zmluvu od 1.10. 

Mesiace august september doplatiť za podmienok z prvej zmluvy. Žiadosť p. Oškovej 

z 22.6.2018 o predĺženie zmluvy, sa mohla  prerokovať 29.6...   

P. Mojš – vysvetliť jej, že žiadosť nemohla byť zaradená do rokovania, keďže sú stanovené 

pravidlá. Zmluva sa nemôže predĺžiť, musí sa urobiť nová.  Nie sú vykryté 2 mesiace. Dať jej 

na tri mesiace prenájom a potom urobiť zmluvu.  

Starosta - končí mi zmluva, musím dať hneď žiadosť. 

P. Bočeková – potvrdila návrh p. Mojša. Mojš – oznámiť, že zmluva skončila, žiadosť na 

prenájom. Obec schváli. 

Starosta – p. Ošková dať žiadosť na prenájom do konca roka a potom prerušiť a urobiť 

zmluvu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.47/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 13 programu OZ 

Príkaz na vykonanie inventarizácie 
Inventarizácia obce a ZŠ s MŠ 

 

P. Bočeková - príkaz na vykonanie inventarizácie podáva starosta obce. 
  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.48/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Priestory lekáreň prenájom do 30.11. 

 

Starosta – podal informáciu, že p. Patrik Garaj prevádzal svoju firmu pod väčšiu spoločnosť a 

dal nám podpísať novú zmluvu. Právnik p. Hlinka neodporúča podpísať novú zmluvu, aj keď 

to bola na ten istý účel ako predtým. Odvtedy sa p. Garaj neozval a nepreberá si ani poštu. 

Starosta neodporúča podpísať novú zmluvu. Priestory si necháme. Nemáme dobrý archív. 

Keď prinesú žiadosti predloží OZ. 

P. Bočeková - čo s tými priestormi, aby sme stihli lehotu na vyvesenie ponuky na prenájom. 



Starosta - priestory si ponecháme. Nemáme schodný archív, nemáme veľa schodných 

priestorov pre obec. Ponuku nebudeme zverejňovať vyvesením.  

P. Bočeková - postupne by sa v tých priestoroch vytvoril archív, momentálne je archív 

v nevyhovujúcich priestoroch, v MŠ nespĺňajú podmienky archivácie. 

P. Mojš - áno toto je v poriadku, ale nájom končí 30.11.2018 a potom sa OZ rozhodne. 

P. Bočeková - podala návrh len preto, aby OZ nad tým uvažovalo v prípade ak prídu ponuky. 

P. Mojš - zatiaľ by dal prioritu obce,  aj keď sa s ostatnými požiadavkami budú zaoberať. 

Starosta - ak doručia žiadosti, starosta ich postúpi na zastupiteľstvo a je na poslancoch ako sa 

rozhodnú. 

P. Mojš - starosta musí predniesť OZ aj požiadavku obce, čo je jej prioritou. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.49/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 15 programu OZ 

Informácia o kontrolnej činnosti 

 

Správu  o kontrolnej činnosti predniesla p. kontrolórka.  Správa je prílohou č.2 tejto zápisnice. 

Starosta - môžete sa pýtať. 

P. Mojš - z tohto nám vyplýva jedno podstatné, že musíme a  mali by sme sa dôsledne 

zaoberať plánovaním. 

p. Mišíková - ale život prinesie všeličo. Naplánovať sa môže, ale zmení sa to. 

Starosta - Bôrové bolo plánované z rezervného fondu, ale bolo vyčiarknuté a zaoberáme sa 

havarijnými stavmi v obci, neriešime nové veci. 

p. Mojš - veci ktoré sú nepredvídané áno, ale sú veci o ktorých vieme už dopredu a vieme ich 

naplánovať. Keby sme v tomto roku dali Bôrové umŕtvime si financie a neurobíme s nimi nič. 

O tomto treba premýšľať dopredu. 

Starosta – áno, ale na druhej strane ak tie financie v rozpočte nie sú, mám zviazané ruky a na 

tom nemôžem pracovať. Pretože mi to môže, do budúcnosti, priniesť negatívny ohlas, že 

prečo som na tom pokračoval, keď poslanci financie na ten projekt zrušili. Čo sa s Bôrovým 

vlastne udialo. Projekt som musel pozastaviť. 

P. Bočeková - hovoríme o havarijnom stave, ale veľa veci bolo zanedbané zlou údržbou. MŠ 

nemôžeme brať ako havarijný stav, ale ako zanedbanú údržbu. Havarijný stav je stav 

spôsobený nepredvídateľnými okolnosťami ako napr. voda, vietor atď. Pri príprave rozpočtu 

by sme mali mať spísané akú údržbu potrebujeme a tým pádom sa takýmto veciam vyhneme. 

Starosta – takýmto veciam sa nevyhneme. Napr. zdrav. stredisko po kontrole hygienou -  

vybehlo  tam veľa vecí a z 500 € na údržbu to vybehlo na 5.100 €. Starostovia majú počas 

roka približne 23 úprav rozpočtu, my sme mali 8-11, teda rozpočet je celkom dobre 

nadstavený, ale vždy sa dá zlepšovať. Z nepoužitých financií sa tvorí rezervný fond, na 

budúci rok sa z neho môžu financie použiť do nejakej kapitálky. 

 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.50/2018 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 



K bodu 16 programu OZ 

Informácie činnosti komisií 

 

Starosta vyzval predsedov komisií, aby podali informáciu o komisiách. 

P. Mojš – doplnil, že na komisiu bola predložená žiadosť od p. Meszárosovej.  

Starosta – duplicitne predložená žiadosť komisii. Ospravedlňuje sa. 

P. Mojš – vždy keď príde žiadosť zaslať ihneď komisii. 

P. Nika – zasadnutie športovo-školskej sa neuskutočnilo, schôdza bude na budúci mesiac. 

P. Garajová – komisia bude ešte raz zasadať. Plánuje výstavu a tvorivé dielne s legom. Akcia 

sa uskutoční v telocvični, nakoľko sála nie je voľná. So ZRPŠ preberali akcie ktoré budú, 

najbližšie to bude  lampiónový sprievod a pýtali sa na vianočný jarmok, kedy ho chceme 

robiť a či by sa nemohol zverejniť termín. Je potrebné pozrieť kedy bude mikulášsky jarmok, 

prekrývali sa akcie. Problém s remeselníkmi. Starosta - jarmok je naplánovaný na 8.12.. 

Taktiež preberali karneval a majáles. Vznikla iniciatíva od mamičiek s MŠ na cvičenie 

s deťmi v telocvični, rieši sa to s Radou školy. Niektorý deň bude v telocvični vyhradený pre 

nich v čase od 16.00 do 18.00 hod.. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.51/2018 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 17 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

 

P. Fliegová – či existujú normy ohľadom obedov. Znížili sa porcie obedov a to konkrétne 19. 

a 20.9. .Toto potvrdila aj kontrolórka p. Bočeková.  

Starosta - bude sa tým zaoberať. 

P. Mrva – ako to je s tým vysypaným odpadom do vody.  

Starosta – komunikoval s majiteľkou, nemala vedomosť, že by to bol jej syn. Ospravedlnila a 

povedala, že sa to už viac nestane. P. Beáta Jandurová, suseda, potvrdila vysýpanie, boli to 

skaly z oporného múru. 

P. Mrva – ako je to s ulicami u nás, s názvami. Spytujú sa napr. kuriéri. 

Starosta – Lúčky oficiálne ulice nepoužívajú. Urobená pasportizácia ciest. Na základe toho by 

boli ulice označené, napr. pre záchranné zložky. 

P. Mrva -  informačné tabule. Informačná tabuľa dole s názvom „Lúčky“, hore „Lúčky 

kúpele“, spytovali sa návštevníci kúpeľ. 

P. Zachar - dávala sa nová tabuľa, pôvodná bola poškodená, osádzala ju pravdepodobne 

správa ciest. 

Starosta – urobí sa náprava. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.52/2018 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Mgr. Iveta Kosturíková,  

                                                                              Ing. Miroslav Pecho, Ing. Peter Fula 

 

 

 

 

 



K bodu 18 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

P. Garajová – zverejňujú sa všetky oznamy na internete?  

Starosta – informoval o novej aplikácii "v obraze" na faceebokovej stránke obce, ktorá 

podáva zvukovú  informáciu  o novom ozname. 

P. Garajová - pochválila myšlienku bociana na dedine. 

Starosta – drevený bocian je od p. Trnovského. Obec ho dostala do daru. Podnet od 

poslankyne p. Kosturíkovej, aj keď s inou myšlienkou. 

P. Bočeková - odpredaj pozemku p. Svobodovi. Obec vyvesí zámer odpredaja a najbližšom 

OZ sa schváli.  

Starosta - žiadosť o zmenu dotácie od FSk Lúčan.  

Pôvodná dotácia: 800 € čižmy, 260 € cvičná obuv, 40 €v internetová stránka 

Zmena: 1055 € čižmy, 45 € internetová stránka 

 

Poslanci súhlasili s pridaním nových uznesení. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6      PROTI: 0                             ZDRŽALI: 0 

 

Rušenie uznesenie p. Veroniky Svobodovej z 12.06.2015 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.53/2018 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomný: JUDr. Vladimír Mojš 

Súhlas so zmenou dotácie  FSk Lúčan 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.54/2018 

Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomný: JUDr. Vladimír Mojš 

Starosta - odpovedal na podnety z komisie pre ekológiu a rozvoj – oporný múr na ceste 

„Nadsádky“ rozpočet 10.000 € a ponuky so vo výške minimálne 15.000 €. Jednám ďalej 

s inými firmami. 

 

K bodu 19 programu OZ 

Záver 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ. 

 

Zapísala Mgr. Beáta Salvová 

 

Overovatelia: 

Ing. Miroslava Garajová 

P. Martin Zachar 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


